
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 17/11/2021

Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Σίτιση  ανεμβολίαστου  μόνιμου  στρατιωτικού  προσωπικού  κατά  την
διάρκεια της υπηρεσίας του σε Στρατιωτικές Μονάδες»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με το υπ. Αρ. Πρωτ.:  73/12 Νοε. 2021 έγγραφο της Ένωσης Στρατιωτικών
Περιφερειακής  Ενότητας  Θεσσαλονίκης  («ΕΣΠΕΕΘ»)  και  θέμα:  «Μέριμνα  Για  το
Προσωπικό  (Μέτρα  Προστασίας  κατά  της  Μετάδοσης  του  COVID-19)»  (βλ.
https://espeeth.pomens.gr/enimerosi/epistoles/871-covid-21), η «ΕΣΠΕΕΘ» επισημαίνει
την αναγκαιότητα σίτισης του ανεμβολίαστου μόνιμου προσωπικού σε συγκεκριμένους
ξεχωριστούς χώρους ή σε διαφορετικές ώρες, κατά την διάρκεια της υπηρεσίας τους
στις  Στρατιωτικές  Μονάδες.  Σε  πολλές  Μονάδες  στήθηκαν  ανοικτές  σκηνές,
εκτεθειμένες και χωρίς καμιά προστασία στα καιρικά φαινόμενα, για την σίτιση του εν
υπηρεσία ανεμβολίαστου στρατιωτικού προσωπικού, καθώς, δεν καθορίζεται πουθενά
το που θα σιτίζεται το παραπάνω προσωπικό, πάρα μόνο το ότι θα παραλαμβάνει το
γεύμα του σε μορφή πακέτου («take away»).

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  παρέμβετε  καταλλήλως,  ώστε  το  μόνιμο  ανεμβολίαστο  στρατιωτικό
προσωπικό,  κατά  την  διάρκεια  της  υπηρεσίας  του,  να  σιτίζεται  σε  ξεχωριστούς
εσωτερικούς αξιοπρεπείς χώρους, κατά την επιλογή εκάστης Στρατιωτικής Μονάδας,
είτε σε διαφορετικές ώρες, στους υπάρχοντες χώρους σίτισης;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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